

PERKONGSIAN LEBIHAN

Ciri Unik Pelan Takaful



PERKONGSIAN LEBIHAN

adalah pengagihan Lebihan Pengunderaitan dan Keuntungan Pelaburan antara pengendali takaful dan peserta pada akhir tempoh tahun kewangan mengikut nisbah perkongsian yang dipersetujui. Sebagai peserta pelan takaful kami, sebahagian daripada sumbangan anda akan ditolak sebagai Tabarru` dan disatukan ke dalam Dana Tabarru`, di mana ianya akan digunakan untuk memenuhi manfaat tuntutan para peserta, sejajar dengan konsep saling membantu sesama Peserta. Lebihan Pengunderaitan akan wujud jika terdapat lebihan dalam Dana Tabarru` selepas menolak semua tuntutan dan rizab. Dana Tabarru` adalah Dana Pertolongan Bersama yang dimiliki secara kolektif oleh peserta takaful. Lebihan ini kemudiannya akan dikongsi di antara Peserta dan PruBSN.



KEUNTUNGAN PELABURAN

yang diraih daripada Dana Tabarru` akan turut menyumbang di dalam agihan kepada para peserta. Keuntungan Pelaburan akan dikongsi mengikut nisbah yang telah ditetapkan di dalam dokumen sijil antara Peserta dan PruBSN. Bergantung kepada tarikh sijil anda dikeluarkan, sijil-sijil yang dikeluarkan sebelum 5 September 2011 akan menerima Keuntungan Pelaburan secara berasingan daripada Lebihan Pengunderaitan yang telah dinyatakan. Sijil-sijil yang dikeluarkan pada atau selepas 5 September 2011 akan menerima Keuntungan Pelaburan bersama-sama dengan Lebihan Pengunderaitan. Perbezaan ini adalah akibat daripada perubahan perundangan. Lebihan Pengunderaitan dan Keuntungan Pelaburan akan diisytiharkan (jika ada) pada setiap tahun.

KELAYAKAN

Para peserta akan dipertimbangkan untuk Perkongsian Lebihan (jika ada) pada setiap tahun, dengan syarat sijil mereka masih berkuat kuasa pada 31 Disember tahun kewangan yang berkenaan. Bahagian Perkongsian Lebihan para peserta akan bergantung kepada jumlah Tabarru` yang telah mereka sumbangkan dan akan berkurangan berdasarkan jumlah tuntutan yang mereka buat pada tahun tersebut.

CARA PEMBAYARAN

Bagi sijil-sijil yang berkuat kuasa, Perkongsian Lebihan telah dibayar kepada akaun pelaburan peserta. Amaun lebihan yang dibayar akan dipaparkan di dalam Penyata Tahunan 2023 kepada para peserta tahun hadapan.

AGIHAN LEBIHAN UNTUK 2022

Dengan adanya lebihan dana Tabarru` (baki selepas menolak semua tuntutan yang perlu dibayar dan rizab untuk 2022), PruBSN telah mengagihkan lebihan tersebut kepada kira-kira 1.6 juta peserta (dengan baki kepada PruBSN sebagai insentif untuk menguruskan dana Tabarru` bagi pihak peserta).

Peserta takaful yang layak akan dimaklumkan bermula pada 27 Jun 2023 melalui SMS.

Untuk penjelasan lanjut, sila hubungi Pusat Khidmat Pelanggan kami di 03-2775 7188 atau e-mel ke customer@prubsn.com.my.

PRUDENTIAL BSN

TAKAFUL